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P R O T O K Ó Ł  NR VIII/15 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 12
00

 do 13
45

 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 24 czerwca 2015 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /lista obecności stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia VIII sesji i powitania Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Skarbnika Gminy,  

radnych, sołtysów, Przewodniczącego Zarządu Osiedla oraz kierowników jednostek 

podległych dokonał Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej. Stwierdził według 

listy obecności, że na stan 14 radnych obecnych było 10 (radny Waldemar Szpila nieobecny 

usprawiedliwiony, radna Anna Makuchowska nieobecna usprawiedliwiona), a zatem 

podejmowane uchwały są prawomocne. 

 

Ad.2.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej.  

4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Informacja na temat przestrzegania regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Dobiegniew. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Dobiegniew. 

b) zmiany uchwały nr LIII/317/14 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 25 września 

2014r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów turystycznych nad jeziorem Wielgie  

w Dobiegniewie.   
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c) zmiany Uchwały Nr XXVI/146/12 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 30 maja 

2012 r. w sprawie: regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 

uczniom mieszającym na terenie Gminy Dobiegniew.  

d) powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

e) poboru w drodze inkasa podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości, ustalenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz inkasentów. 

f) zmian uchwały budżetowej gminy na 2015 rok.  

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

9. Komunikaty. 

10. Zakończenie sesji.  

 

W głosowaniu udział wzięło 10 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 10 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.3. Pan Jerzy Biel Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej odczytał protokół 

pokontrolny z dnia 18 czerwca 2015 roku, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.4. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawiła Pani Sylwia 

Łaźniewska Zastępca Burmistrza: 

 Dnia 29 maja w Urzędzie Miejskim odbył się dyżur senatorski, gościliśmy Panią Senator 

Helenę Hatkę. 

 Dnia 1 czerwca odbyło się spotkanie z Konserwatorem Zabytków w sprawie wyłączenia 

działki, gdzie znajduje się cmentarz żydowski nad j. Wielgie. 

 Dnia 2 czerwca spotkaliśmy się z Panem Pawłem Sługockim w sprawie przygotowania 

projektów unijnych na najbliższe lata. 

 Dnia 7 czerwca odbyło się Spotkanie Seniorów w Ługach. Gościliśmy 20 Klubów Seniora 

i bardzo serdecznie dziękujemy Pani Sołtys i Radzie Sołeckiej za organizację. 

 Dnia 9 czerwca odbyło się kierownictwo urzędu. Omawiane były sprawy bieżące. 

 Dnia 10 czerwca odbył się Konwent Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów z woj. 

lubuskiego w Mierzęcinie.  

 Dnia 12 czerwca odbył się Komitet Organizacyjny MMTPN Dobiegniew Cup, 

omawialiśmy sprawy związane z tegorocznym turniejem. 
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 Dnia 13 czerwca obyło się spotkanie z seniorami w Golzow.  

 Dnia 17 czerwca obyło się spotkanie Kostrzyńsko Słubicką Specjalną Strefą Ekonomiczną 

rozmawialiśmy na temat konferencji dla inwestorów, którą planujemy zorganizować  

w miesiącu wrześniu w Mierzęcinie. 

 Dnia 18 czerwca miała miejsce Komisja Rewizyjna oraz Komisja Społeczno – Oświatowa.  

 Dnia 19 czerwca Burmistrz uczestniczył w Lubniewicach w spotkaniu regionu Pro Europa 

Viadrina dotyczącym podziału środków na lata 2015-2020.  

 Dnia 20 czerwca odbyła się Noc Świętojańska w Słowinie. Bardzo dziękujemy Panu 

Sołtysowi i Radzie Sołeckiej za organizację.  

 W dniach 22, 23 czerwiec uczestniczyłam w konferencji w Polskiej Agencji Informacji  

i Inwestycji Zagranicznych. Konferencja dotyczyła poszukiwania inwestorów krajowych  

i zagranicznych. 

 Dnia 22 czerwca miała miejsce Komisja Finansowo – Gospodarcza.  

 Dnia 23 czerwca Burmistrz uczestniczył w Radzie Nadzorczej PUK „Komunalni”.   

 

Ad. 5. Wnioski i zapytania. 

 Paweł Łysiak radny – wnioskuję o wysłanie pisma z Urzędu do Komendy Powiatowej 

Policji o zwiększenie patrolu policyjnego w mieście.  

 Zbigniew Kołodziej radny – mam pytanie w sprawie eternitów. Czy jest stworzony 

regulamin jak korzystać z dofinansowania? 

 Marlena Pawłowska radna – czy można postawić znak „Zakaz postoju samochodów 

ciężarowych” na końcu ul. Wyszyńskiego przy Budynku Wielofunkcyjnym, ponieważ jest 

tam problem wyjazdu karetki.  

 Karol Golec Wiceprzewodniczący RM – kiedy będzie zrobiony PSZOK w Dobiegniewie? 

 Marek Wardziak sołtys – proszę o interwencję do Starostwa Powiatowego w sprawie drogi 

brukowej do miejscowości Głusko, ponieważ jest w fatalnym stanie.  

 Wlaźlik Władysław radny – plaża w Dobiegniewie oraz inne nadal nie są oznakowane. 

 Joanna Grabia radna – proszę o postawienie lustra w Ostrowcu przy wjeździe do Ostrowca 

od strony Dobiegniewa, ponieważ jest utrudniony wyjazd z drogi wewnętrznej.   

 

Ad.6.  Informacja na temat przestrzegania regulaminu utrzymania czystości i porządku  

na terenie Gminy Dobiegniew stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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 Mirosław Tokarek Kierownik CZG SGO5 – jeżeli chodzi o PSZOK wysłane zostało 

zapytanie ofertowe, wpłynęły oferty i na chwilę obecną podpisaliśmy umowę z biurem 

projektowym na wykonanie całej dokumentacji łącznie z pozwoleniem na budowę.  

Termin wykonania planowany jest na dzień 30 listopada.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – na kim spoczywa obowiązek czyszczenia (mycia 

i dezynfekcji) pojemników na nieczystości stałe? 

 Mirosław Tokarek Kierownik CZG SGO5 – jeżeli chodzi o zabudowy wielorodzinne  

to obowiązek ten spoczywa na wykonawcy usługi, czyli na firmie Tonsmeier.  Natomiast 

na prywatnych posesjach obowiązek ten spoczywa na właścicielu posesji.   

 Zbigniew Kołodziej radny – czy PSZOK przyjmuje opony ciągnikowe? 

 Mirosław Tokarek Kierownik CZG SGO5 – nie, przyjmujemy tylko opony z samochodów 

osobowych.  

 

Następnie Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – ogłosił przerwę w obradach sesji  

od godz. 12
30

 do godz. 13
45

. 

Ad.8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Dobiegniew. 

Mateusz Majka projektant – Zgodnie ze Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Dobiegniew, przyjętego uchwałą Nr XLIV/266/14 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 28 stycznia 2014 r. obszar objęty planem położony 

jest na istniejących oraz projektowanych terenach przemysłowych, projektowanych terenach 

zieleni oraz istniejących terenach leśnych. Celem planu było przygotowanie ternu miejskiego 

pod inwestycję z zakresu elektrociepłowni. Cały obszar planu znajduje się w wyznaczonym  

w Studium obszarze, na którym rozmieszczone będą urządzenia wytwarzające energię  

z odnawialnych źródeł energii o mocy przekraczającej 100 kW z wyłączeniem elektrowni 

wiatrowych. Ustalenia planu staną się podstawą do wydawania pozwoleń na budowę, 

umożliwiając realizację inwestycji publicznych, jakimi są m.in.: projektowana 

elektrociepłownia na terenach należących do Gminy Dobiegniew lub inwestycje z zakresu 

infrastruktury technicznej oraz drogowej. Ponadto w projekcie planu także określono zasady 

zagospodarowania wyznaczonych terenów przemysłowych, zieleni oraz terenu lasu. Ustalenia 

planu są zgodne z polityką przestrzenną gminy określoną w Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Dobiegniew. Projekt planu przeszedł 
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wymaganą procedurę formalno-prawną, zgodnie z art. 17 ustawy z dnia 27 marca 2003 r.  

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym i może być przedmiotem uchwalania. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VIII/45/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

b) zmiany uchwały nr LIII/317/14 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 25 września 

2014r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów turystycznych nad jeziorem Wielgie  

w Dobiegniewie.   

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VIII/46/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

c) zmiany Uchwały Nr XXVI/146/12 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 30 maja 

2012 r. w sprawie: regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 

uczniom mieszkającym na terenie Gminy Dobiegniew.  

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – katalog został dodany do uchwały w celu 

określenia, na co pomoc materialna może być wydatkowana.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – czy istnieje regulamin przyznawania stypendium 

dla najzdolniejszych uczniów? 

 Edmund Szanderski Dyrektor ZEAO – nie mamy takiego regulaminu. Taki regulamin 

można byłoby opracować, ale musi być wola radnych żeby w budżecie gminnym 

przeznaczyć środki na ten cel.   

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VIII/47/15 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 
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d) powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – odczytał pismo z Krajowej Rady Sędziów 

Społecznych w sprawie podjęcia działań w kierunku najlepszej selekcji kandydatów  

na ławników.  

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VIII/48/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

e) poboru w drodze inkasa podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości, ustalenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz inkasentów. 

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – uchwała pozostaje bez zmian w stosunku do lat 

ubiegłych, zmieniony został jedynie załącznik, tj. wykaz sołtysów dla poszczególnych 

sołectw. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VIII/49/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
 

f) zmian uchwały budżetowej gminy na 2015 rok.  

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – zmiana dotyczy wprowadzenia zmniejszenia wydatków 

o 200.000zł i wprowadzenia tej kwoty na rezerwę budżetu. Kwotę 200.000 zł pozyskujemy 

ze zniesienia 100.000zł wynagrodzeń i zmniejszeniem wydatków z tytułu obsługi długu.  

Z tych pieniędzy Zarządzeniem Burmistrz pokryje te działy, w których brakuje pieniędzy, 

m. in. OPS, wydatki związane ze wstępnym projektem budynku po Szkole Podstawowej, 

jak również zmianami w planie zagospodarowania przestrzennego.      

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 
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Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją VIII/50/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
 

 

Ad.9.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

 Jerzy Hatała Kierownik RKG – jeżeli chodzi o azbest gmina w bieżącym roku złożyła 

wniosek do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej na 

otrzymanie dotacji w kwocie 30.000zł. W związku z tym, że wniosków wpłynęło bardzo 

dużo gmina otrzymała dotację w wysokości 19.693 zł. Następnie gmina złożyła wniosek 

do Ministerstwa Gospodarki o dofinansowanie aktualizacji programu usuwania azbestu  

i otrzymała dotację w kwocie 9.000zł. Osoby fizyczne w bieżącym roku mogły składać 

wniosek na usunięcie azbestu ze swoich posesji. Wniosków wpłynęło 21 na łączną 

powierzchnię 2728 m
2
. Wnioski zostały rozpatrzone pozytywnie. Mieszkańcy gminy mogą 

starać się o dotację i może ona wynosić do 100%, lecz nie może przewyższać kwoty  

800 zł/Mg.  

 Jeżeli chodzi o postawienie znaku „Zakaz postoju samochodów ciężarowych”  

na ul. Wyszyńskiego uważam, ze wniosek jest zasadny i od jutra takie starania 

poczynię, z tym że procedura może trwać nawet do 2 miesięcy.  

 Jeżeli chodzi o drogę brukową do miejscowości Głusko będziemy interweniować w tej 

sprawie do Starostwa Powiatowego.  

 Jeżeli chodzi o postawienie lustra również wniosek jest zasadny, gmina wystąpi do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich w Zielonej Górze o ustawienie lustra.  

 Leszek Waloch Burmistrz – jeżeli chodzi o zwiększenie patrolu policyjnego wysłane 

zostanie w tej sprawie pismo do Policji.   

 Jesteśmy na etapie przygotowywania konferencji dla inwestorów. Na pewno w tą 

konferencję włączy się Kostrzyńsko Słubicka Specjalna Strefa Ekonomiczna oraz Punkt 

Obsługi Inwestora.  Jeśli znacie Państwo kogoś, kto poszukuje terenów z zakresu 

gospodarczego, turystycznego, przemysłu drzewnego to zgłaszajcie do nas.  

Jeżeli chodzi o turystykę to odwiedził nasz teren Dyrektor Centrum Koordynacji 

Projektów Środowiskowych. Biuro Funduszy Europejskich i Współpracy Zagranicznej 

zostało zobowiązane przez mnie do przygotowywania wniosku na turystykę,  

a ja w najbliższym czasie spotkam się z Nadleśniczymi oraz Dyrektorem 

Drawieńskiego Parku Narodowego żeby uczestniczyli w tym naszym projekcie.    
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Ad.10. Komunikaty.  

 Marek Wardziak sołtys – zapraszam na XX Dni Głuska, które odbędą się w dniach  

17 i 18 lipca.  

 Paulina Łapeta LGR „Pojezierze Dobiegniewskie” – proszę o wypełnienie ankiety 

dotyczącej opracowania nowej strategii, ponieważ przyszła perspektywa finansowa wiąże 

się z nowymi środkami finansowymi. Ankieta pomoże nam zdiagnozować obszar naszego 

działania.  

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – przypominam, że dnia 4 lipca odbędzie się 

Święto Młodego Ziemniaka, a od 5 lipca otwarcie MMTPN Dobiegniew Cup.  

 

Ad.11. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął VIII sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym 

gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                      w Dobiegniewie 

                                                                                                 /-/ Marek Kowalczyk 

 

 


